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Öppet brev 

 

FRÅN 31/1 2014 BER JAG OM UTTRÄDE UR JÄGARNAS RIKSFÖRBUND ”JRF” 

Motiv. Jag tillhör den grupp medlemmar som arbetat för och hoppats på att JRF skulle vara intensivt 

drivande för att nå målet noll frilevande vargar. Trots kongressbeslut om detta medverkade JRF-s 

kansliledning och JRF-s förbundsledning till ett officiellt utredningsbeslut där JRF tillsammans med 

SJF, Rovdjursföreningen, Naturskyddsföreningen, LRF, Fåravelsföreningen med flera står bakom att vi 

ska ha gynnsam bevarandestatus på varg. Vi vet nu att det betyder minst 170 till 270 vargar utan 

någon övre gräns, resultatet kan bli 1000 vargar eller mer. Officiellt uppfattas beslutet av 

Socialdemokraterna och ledande genetiker som om alla betydande organisationer nu är eniga om att 

vi ska leva med ett stort antal vargar. Att JRF försöker föra ut att deras interna uppfattning ” noll 

frilevande vargar står fast tills vidare”, anser jag inte trovärdigt, utan endast kan betraktas som ett 

medlemsfiske. 

I och med att JRF avsagt sig rollen som ledande i motståndet mot vargetableringen ser jag inte längre 

vilken roll JRF har för jägarna. Svenska Jägareförbundet är representerat i alla sammanhang och JRF 

finns nästan inte alls med. Det finns därför ingen fråga av betydelse för närvarande där JRF har någon 

uppgift som gynnar deras medlemmar. När det gäller tidningarna läser jag samma nyheter i alla 

jakttidningar.  Det som nu återstår och är till fördel för jägarna är klubbar med skjutbanor. 
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